
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van woensdag 7 oktober 2009

Aanwezig: Sanne, Vinnie, Michaël M., Jorien, Mattia, Thomas

De vergadering wordt geopend om 12.54.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, na het toevoegen van de Plan Sjarel, 24u-loop, TD en massacantus bij komende
activiteiten en de PeMe-avond bij voorbije activiteiten.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Op de AKV is er gezegd dat er toch geld van CuDi naar Scientica gaat. De kringen krijgen de winst die
wordt gehaald uit hun leden en de winst van de niet-leden gaat naar Scientica. De kringen wisten hier niets
van, het was niet in de begroting opgenomen. Dit kan eigenlijk echt niet. Dit bedrag wordt geschat op 500
tot 600 euro. Sommigen van ons vinden dit systeem niet goed, het geld van de niet-leden kan even goed
naar de kringen gaan met een verdeelsleutel. De kernraad is echter niet de plaats waar we hier over moeten
discussiëren. De verslagen van vorig jaar worden nog eens geraadpleegd om te kijken waarom dit systeem
precies is ingevoerd. De filosofie die zegt dat de kringen bijspringen voor activiteiten voor hun leden, is
goedgekeurd op de AKV. Er komt dus een begroting per activiteit en een ruwe begroting op voorhand. Het
bedrag dat we zullen moeten geven, zal waarschijnlijk wel lager worden door dat extra geld dat Scientica
nog krijgt. Op de volgende AKV wordt de begroting nog eens besproken, omdat het extra bedrag wel
in de begroting moet opgenomen worden. De Plan Sjarel zal draaien op de begroting van e-200. Het
Huishoudelijk Reglement van Scientica is besproken geweest en moet nog naar de Scientica AV gaan om
goedgekeurd te worden.

Voorbije activiteiten

PeMe-avond: Er was veel volk op de PeMe-avond, het RC is eigenlijk wat te klein. Het plan was om om 22u
gedaan te hebben, dat was ook gelukt. Er zijn acht groepjes gevormd, vaak zijn ze met veel ouderejaars.
Dus er waren zeker genoeg ouderejaars. Het was goed dat het wat korter was. Er zijn al enkele mailinglijsten
gemaakt. De opkuis was in orde, er was wel even iets mis met de afwatering, daar valt echter weinig aan te
doen. Het was een toffe avond!

GAK filmavond: Popcorn is erg goedkoop. Er is 6 kilo popcorn is gekocht waarvan maar anderhalve kilo op geraakt
is. Eén kilo popcorn komt ongeveer overeen met zes volle potten. We hadden ongeveer alle Tarantino films,
dus het was jammer dat er toch een film gespeeld is die niet van Tarantino was. Bovendien zijn door die
film een vijftal mensen weggegaan. In het begin was er zeker veel volk, ook een groot aantal eerstejaars. De
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projector moet nog teruggebracht worden. Sanne meldt dan aan de WAAG dat het scherm kapot is en dat
het kabeltje ontbreekt. Het is moeilijk om een opruimshift te maken, want je kan niet inschatten hoeveel
films er worden gekeken.

Komende activiteiten

Verkoop: Er zijn 19 inschrijvingen, dat is eentje meer dan vorig jaar. Het verhaal is af, er is veel ruimte voor
improvisatie. De kassa is aangevraagd. De certificaten worden nog afgedrukt. Er moet zeker tegen de
kopers gezegd worden dat er een deelexamen Calculus is op maandag. De schachten moeten weten dat ze
opdrachten mogen weigeren. Het eten in alma moet nog geregeld worden.

Verkoopbar: Er is toch niet altijd goed opgeruimd in het RC. Vooral de toog moet beter afgekuist worden. Er is
geen bier van de week. De bar start al vanaf acht uur, Christophe B. is verantwoordelijk.

Plan Sjarel: We moeten een DJ hebben van 22u tot 24u voor de Plan Sjarel. Michaël M. gaat er een in barteam
zoeken, eventueel kunnen we het aan Koen vragen. De shiften staan online. Er wordt nog gezocht achter
bekers van 33cl, Albatros kon die toch niet regelen. Dit is erg dringend! We kunnen het aan Pieter
V.H. vragen, al zal die de bekers waarschijnlijk niet dit weekend al kunnen meenemen. In het RC staan
boomstronken die misschien kunnen gebruikt worden voor hamerke klop. Het hamerke kloppen wordt in het
oog gehouden door de W.C. steward, maar iedereen wordt toch gevraagd hier goed op te letten. Daniël en
Mathias zijn de verantwoordelijken.

Filmavond herfst: Hanne zegt dat alles voor de filmavond herfst in orde komt. Iedereen moet er aan denken
noten en notenkrakers mee te nemen. Deze worden liefst zondag al op de gang gedropt. We houden het op
twee films omdat het niet altijd tot een kot in de nacht moet duren. We kunnen de overschot van de noten
van de Plan Sjarel vragen. De filmavond is in de living en niet in de WAAG, zoals in het verslag van de PV
staat. De timing van de filmavond is een beetje vreemd, maar dit staat al vast sinds de presidiumweek, en
het is ook een ander publiek dan het verkooppubliek. Veel mensen zijn niet betrokken bij de verkoop en zo
hebben zij ook een activiteit.

Doop: Er zijn twee EHBO mensen, voor de dopers maakte het niet uit wie er foto’s zal nemen, waarschijnlijk
wordt het Bart. Als er in de arena wordt gedoopt, moet er enkel een auto stand-by zijn voor mocht er iets
gebeuren. Karel kan eventueel voor een auto zorgen, Glen kon ook. Michaël M. stuurt nog eens een mail
naar het presidium. De studentenpolitie moet verwittigd worden zo gauw de locatie vastligt. De dooplintjes
zijn nog niet gemaakt, maar dat komt wel in orde. Er moeten nog kleine flesjes voorzien worden voor de
schachtenkoning en -koningin.

Doopbar: Er is al een tekstje. Er komt ook een vat, dit staat hopelijk in het tekstje.

Doopcantus: Er zijn geen kaarten, maar je moet je wel inschrijven via mail, dit staat niet in het PV verslag. Dit
moet ook duidelijk op de site komen. De contracten voor de Pavo zijn al in orde.

24u-loop: Er mag niet geflyerd worden op de 24u-loop, van fietsflyeren zijn we niet zeker. We gaan op de LOKO
AV vragen waarom dit zo is. De shiften van LOKO staan al online, deze zijn heel belangrijk want hier betalen
we voor. We moeten ook een aantal waarborgen betalen (voor de estafettestok, het standje...). Er waren
wat problemen met onze inschrijving voor de 24u-loop. De enige kleuren die nog over zijn, zijn roos, grijs
en bruin. We hebben geen t-shirts in die kleur. Er is gevraagd om te schuiven met andere kringen voor de
kleuren, maar het is uiteindelijk niet zo’n groot probleem. We moeten maar drie t-shirts hebben en kunnen
die wel ergens goedkoop vinden. De kleur wordt dan waarschijnlijk grijs. We hebben de indruk dat er nog
niets gedaan is voor de 24u-loop vanuit Sport, maar ze gaan binnenkort samenzitten. Het thema is nog niet
definitief. Sport moet ook goed en op tijd samenwerken met webteam. Vorig jaar was er gezegd dat het
programma beter op Windows kan draaien. De shiften moeten ook dringend online komen. Haast en spoed
is nu wel goed. De afmetingen van het tentje staan op de wiki.
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Dubbel TD met KLA: De naam ‘paterkes en nonnekes’ is afgeschoten, er zijn nog enkele andere voorstellen
gekomen, maar de naam is uiteindelijk toch ‘sletjes en janetjes’ geworden. De affiches zijn net te laat af, en
ze zullen waarschijnlijk pas woensdag klaar zijn in plaats van nu vrijdag. Dit is ook nog op tijd. We hebben
500 affiches, dit zijn er zeker genoeg. De plakshiften mogen ook al gauw online komen. Als we helemaal
niet mogen flyeren op de 24u-loop, moeten we minder flyers bestellen. We mogen een zetel in de Albatros
laten staan tot de dag na de TD. Waarschijnlijk wordt er iets met VTK geregeld om die zetel te brengen en
halen.

Heverleese massacantus: De datum ligt nog niet vast, hopelijk gebeurt dit goed op voorhand. Omdat er vorig
jaar een aantal financiële problemen waren, zullen de kringen een aantal kaarten moeten kopen die ze moeten
verkopen onder hun leden.

Wina massacantus: Er komt dit jaar waarschijnlijk weer een Wina massacantus. Er is met de andere kringen
afgesproken om elk jaar om de beurt te hosten. Dit jaar is het aan Filii Lamberti. Ze hebben echter nog
niet gereageerd. Er is gevraagd financieel alles goed te regelen. We zouden waarschijnlijk wel nog wat geld
van vorig jaar krijgen.

Varia

• De deadline voor de docentenevaluatie is uitgesteld tot zondag. Er komt nog een mail voor alle studenten.

• De ombudspapieren zijn toegekomen op de gang. De deadline voor het aanstellen van een ombuds is 18
oktober. De JV’s moeten op tijd gecontacteerd worden.

• Misschien wordt er te los omgesprongen met de redelijkheid.

• Er moet op tijd gecontroleerd worden of we geen al te zware verliezen lijden op de drank in de kelder. Er
wordt een nieuw spaarvarkentje gezocht.

• Er wordt een doodle gemaakt om een nieuwe datum te zoeken voor de kernraad.

De vergadering wordt gesloten om 13.55u.

Sanne Leenders (secretaris)
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